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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s
minisztérium vezet őjéhez

„Mi folyik a Marcali Kaposi Mór Oktató Kórház telephelyén? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt időszakban az egészségügyi átalakításokkal kapcsolatosan áttekintettem az egyes
egészségügyi intézmények helyzetét . Ennek keretében tájékozódtam a marcali intézményr ő l
is. Álláspontom — és városban él ők nagytöbbsége szerint is — a településen és a
vonzáskörzetében bizonytalanná vált az egészségügyi ellátás a Kórházban .

Az orvosok helyzete komoly ellátási veszéllyel fenyeget, nagyobb részt az intézmény
folyamatos, már éveken át tartó funkcióvesztése miatt .

Értesüléseim szerint, az újabb m űszereket elvitték, a kevésbé korszerű és rossz műszaki
állapotúakat vitték oda vagy tartották meg . Ennek fényében azt lehetett mondani, hogy a
műszerezettség is rossz . Sajnálatosan azt is, ami maradt, inkább a dohos pincébe vitté k
tönkremenni . Továbbá a laboratóriumi munka is elnehezült .

Ezen felül utaztatják az ételt, a steril eszközöket, a patológiai szöveteket, laborvizsgálat i
mintákat, így ezek komoly költségnövekedést eredményeznek az intézmény vonatkozásában .
Ezen költségnövekedések előrevetítik, hogy rövidesen mondvacsinált takarékossági okokból,
újabb funkcióját veszítheti el az amúgy is már rossz helyzetben lévő kórház .



Szintén visszás, hogy a kórház maradék orvosi létszámának nagy része is utazáshoz vanna k
kötve, illetve a sürgősségi orvos az ügyeletben nagyon gyakran egyedül lát el egy orvos aká r
három osztályt.

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

- Van –e tudomása arról, hogy ilyen gyakorlatot folytatnak a marcali Kórházban ?
Miként lehet megakadályozni, hogy az eszközellátási hiányosságokat, az
indokoltatlan költségnövekedést megakadályozza a fenntartó?
Milyen felügyeleti vagy egyéb ellenőrzési eszközt kíván alkalmazni a fennálló
visszásságok megszüntetése érdekében ?

Várom érdemi, megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . április 1 .

Tisztelettel :

r. Lukács László György
Jobbik
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